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Dnia 23.12.2024r. 

 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół 

IX Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 19 grudnia 2024 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 14: 00, a zakończono o godz. 15: 06 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

  

Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

  

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 14:00 
otworzyła IX sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
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gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Przyjęto przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad IX Sesji Rady  Gminy Wietrzychowice IX kadencji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr VIII/2024 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 2 grudnia 
2024 r. jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji 
eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 2 

grudnia 2024 roku. 

 Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 2 

grudnia 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

4. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 2 grudnia 2024 roku do dnia 18 grudnia 2024 roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Udziału w spotkaniu Mikołajkowym w Przedszkolu Publicznym w 

Wietrzychowicach; 

2) Spotkania ze Starostą Powiatu Tarnowskiego Jackiem Hudymą oraz 

Wicestarostą Tarnowskim Romanem Łucarzem w zakresie inwestycji 
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drogowych na terenie naszej gminy (planowane dofinansowanie w zakresie 

budowy chodnika przy drogach powiatowych); 

3) Udziału w uroczystej zbiórce z okazji objęcia stanowiska Komendanta 

Miejskiego PSP przez st. bryg. Rafała Waśko; 

4) Udziału w posiedzeniach komisji Rady Gminy Wietrzychowice w temacie 

projektu budżetu na 2025 rok; 

5) Udziału w świątecznym spotkaniu w DPS w Wietrzychowicach wraz z Panią 

dyrektor DPS oraz mieszkańcami; 

6) Udziału w spotkaniu z Członkiem Zarządu Województwa Małopolskiego 

Martą Malec- Lech w temacie zadań realizowanych i planowanych do 

realizacji przez gminę Wietrzychowice; 

7) Odbytego IV Konkursu Recytatorskiego Poezji Tadeusza Nowaka; 

8) Odbioru sprzętu dla jednostek OSP z terenu gminy (zakupiono 8 pomp za 

kwotę 50 tyś. zł., zadanie zostało dofinansowane budżetu Województwa 

Małopolskiego w kwocie 40 tyś. zł., 10 tyś. zł. z budżetu gminy); 

9) Udziału w spotkaniu Wigilijnym Kół Gospodyń Wiejskich Województwa 

Małopolskiego wraz z przedstawicielami KGW Nowopole, Demblin, 

Wietrzychowice oraz Sikorzyce;  

10)  Udziału w spotkaniu wigilijnym Klubu Seniora w Jadownikach Mokrych; 

11)  Udziału w walnym zebraniu ZIT w Tarnowie oraz wyborze nowego 

przewodniczącego; 

12) Udziału w spotkaniu Wigilijnym Klubu Seniora w Miechowicach Wielkich  

13) Spotkaniu świątecznym w Ośrodku Rehabilitacyjnym w Jadownikach 

Mokrych; 

14) Braków sprzętowych w jednostkach OSP (Demblin, Jadowniki Mokre, 

Miechowice Wielkie, Wietrzychowice i Wola Rogowska), które brały udział 

tegorocznych ćwiczeniach oraz planach zakupu lub zrealizowanych 

inwestycjach w tym zakresie w poszczególnych jednostkach; 

15) Podziękowania dla radnych za podjęcie uchwały dotyczącej ekwiwalentu 

dla strażaków 

16) Prośby o zaangażowanie radnych i sołtysów w podjęciu próby uzupełnienia 

braków kadrowych w pozostałych jednostkach OSP (Sikorzyce, 

Miechowice Małe, Nowopole- Pałuszyce) 

Udzielił odpowiedzi na pytania zadane przez sołtysów i radnych na sesji 

w dniu 02 grudnia br.: 

1) Pytanie zadane przez sołtysa Zbigniewa Curyłło odnośnie dofinansowania badań 

kwasowości gleb- nie ma możliwości pokrycia tej kwoty z budżetu gminy, 

zgodnie z art. 7 ustawy o samorządzie gminnym, który tworzy katalog 

zamknięty zadań, które można finansować z budżetu gminy.  



Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

2) Pytanie zadane przez radnych i sołtysów dotyczące oświetlenia ulicznego- 

wszystkie zgłaszane potrzeby są zapisywane na bieżąco, niestety koszty 

dowieszenia nowych lamp są duże a potrzeb jest zbyt wiele, jeśli będzie 

możliwość dofinansowania takiego zadania na pewno będziemy korzystać z 

takiej możliwości. 

3) Pytanie zadane przez radnego Andrzeja Dębińskiego dotyczące Internetu na Woli 

Rogowskiej- na przełomie czerwca/lipca było wystosowane pismo za równo 

do Orange jak i ZETO w sprawie rozbudowy sieci, żadna z firm do tej pory 

nie udzieliła nam odpowiedzi. Będę chciał porozmawiać osobiście z 

dyrektorem ZETO w tej sprawie. 

4)  Pytanie zadane przez sołtysa Zbigniewa Curyłło odnośnie umorzenia podatku 

osobom, którym weszła woda na pole- sprawa, która jest złożona 

rozpatrywana jest indywidualnie i zależy, od powierzchni zalanej, od 

wielkości gospodarstwa, od źródeł dofinansowania i wielkości dochodów 

właściciela. Dodatkowo każda moja decyzja umorzeniowa jest kontrolowana 

przez organy nadzorcze i kontrolujące. To nie jest tak, ze ja nie chce 

umarzać tylko to musi być bardzo ważny powód, aby umorzyć taki podatek. 

5) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie lokalizacji lustra na 

skrzyżowaniu drogi powiatowej 1336 K z drogą gminna w miejscowości Demblin 

(Wójt odczytał odpowiedź z Powiatowego Zarządu Dróg w Tarnowie z/s w 

Zgłobicach odnośnie złożonej interpelacji) 

 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: tak ja do Pana Wójta, ponieważ w kwestii 

wymiany, czy remontu instalacji w Strażnicach powiedział, że budynki ładnie wyglądają 

z zewnątrz. Tutaj 100% ma Pan rację tylko czy wy, jako wójtowie, burmistrzowie- nie 

dałoby się w tym programie termomodernizacji zwiększyć zakresu robót, no, bo 

naprawdę śmiesznie to wygląda. Tutaj na zewnątrz robimy, wymieniamy okna w danym 

budynku, czy nawet instalacje grzewcze a wszystkie takie niejasności zostają. Jest to 

widoczne gołym okiem, no i dobrze by było, żeby w tym programie nastąpiły jakieś 

zmiany. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: osobiście popieram to, co mówi Pan radny 

Curyłło, ale głównym zadaniem termomodernizacji jest ograniczenie emisji. Akurat 

wymiana instalacji elektrycznej może wpływać w tak niewielkim stopniu, że zarząd 

województwa na pewno nam tego nie wprowadzi. Jestem wręcz przekonany. To już 

nieraz było podnoszone i na forum WBP i przy naradach ze starostą, także będzie to 

naprawdę ciężko.   
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Radny Zbigniew Curyłło- odpowiedział: wie Pan ja nie miałem na myśli tylko instalację 

elektryczną, bo zakres prac choćby malowanie w takim budynku po wymianie okien czy 

instalacji grzewczej, no aż się prosi. Takim namacalnym dowodem jest u mnie w 

Sikorzycach budynek, gdzie go Pan doskonale przeszedł z góry na dół i wie Pan, o co 

chodzi, no i teraz, z jakiego programu zdobyć dotacje na remont tych pomieszczeń w 

środku. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: chyba, że się rozszerzy działalność 

programu, jeżeli to są małopolskie świetlice, no to tylko by można tam gdzie są typowo 

świetlice zlokalizowane pod warunkiem, że program będzie to obejmował a jak nie to 

musimy pokryć tylko i wyłącznie ze środków własnych.  

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja odnośnie tego punktu 12 Statutu Izby, otóż teraz 

mówiłem z dyrektorem na ten temat i Izba według tego punktu nie może występować do 

gminy o przeprowadzenie monitoringu gleb. Izba nie finansuje żadnych badań. Tutaj 

każdy z radnych może występować o przeprowadzenie monitoringu gleby, czy jak to się 

nazywa w ościennych gminach nie mówi się, że jest to finansowanie rolników próbek 

gleb, tylko jest tam gminny monitoring kwasowości gleb. Tutaj, jeśli będzie trzeba to 

mogę stosowne pismo od prezesa czy dyrektora w tej sprawie przedłożyć na kolejnej 

sesji. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: ale w punkcie 12 statutu Małopolskiej Izby 

Rolniczej jest działalność na rzecz rolnictwa ogólnie, tam jest bodajże wymienione 29 

albo 32 punkty. Katalog jest zamknięty, jeżeli chodzi o ustawę o samorządzie gminnym, 

możemy przeprowadzić badanie gleby, ale tylko i wyłącznie, jeśli chodzi o skażenie 

radioaktywne czy inne. Ja nie widzę podstaw do tego żeby gmina finansowała badanie 

gleb na gruntach prywatnych. Podstawowe badanie to, jeżeli chodzi o zawartość, czyli: 

pH gleby i makroelementy, czyli azot, fosfor, potas to będzie kwota chyba bodajże około 

15 zł, jeżeli chodzi o pakiet ogrodniczy to jest to kwota chyba około 52 zł, czyli to jest pH 

plus makroelementy plus wybrane mikroelementy. A łączny kompleks to jest 62 zł do 

badania.  

Radny Grzegorz Duda- odpowiedział: tak tylko, że tutaj akurat się zrobiło jakby głośno 

o tym ostatnio, dlatego, że Pan Antoni Zarzycki ze stacji chemiczno- rolniczej mówił 

rolnikom, że ościenne gminy finansują i tak przedłożył mi nawet, że jedna gmina 2000 zł, 

druga 1 500 zł, co rocznie nawet bez występowania z wnioskiem, to przeznaczają na 

monitoring kwasowości gleb i stąd się wziął ten temat poruszany przez radnego 

Zbigniewa jak i później moja odpowiedź na to pytanie.  

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: ja już wyraziłem swoje stanowisko w tym 

temacie.  
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Radny Zbigniew Curyłło- odpowiedział: myślę, że Grzegorz Duda, albo do Grzegorza 

dotarły te słowa Pana Wójta, nie może być finansowane z budżetu gminy koniec kropka. 

A jakie jest słowo jedno Panie Grzegorzu Izba Rolnicza w przypadku gminy 

Wietrzychowice 2% od podatku. Na dzień dzisiejszy to tej Izby 14 tyś. zł gmina 

Wietrzychowice pompuje. Jakby była tak uprzejma i ze swojej … z tych pieniędzy 2 000 

zł dała i sfinansowała te próbki, to, co by się stało? 

Radny Grzegorz Duda- odpowiedział: to nie ja decyduje, gdzie zostaną przeznaczone 

środki. Izba to, co dostaje od gmin te 2% od podatku wszystko oddaje na Krajową Radę 

Izb Rolniczych. Dopiero Krajowa Rada Izb Rolniczych dzieli poszczególne Izby 

Wojewódzkie, a Izba Wojewódzka Rady Powiatowe. I tutaj w Tarnowie jest Rada 

Powiatowa Małopolskiej Izby Rolniczej, która ma na cały rok an wszystkie 16 gmin 2 500 

zł na działanie. Stąd mi się udaje, co roku do naszej gminy jakieś tam środki ściągnąć 

tak jak na Święto Fasoli, jak na Dożynki Powiatowe, ale niektóre gminy nie otrzymują ani 

złotówki z tego. Także tak to wygląda, jeśli chodzi o finanse, ja sam bym chciał żeby 

jakiś procent, nieraz o to apelowałem, żeby jakiś procent tych środków do naszej gminy, 

czy do wszystkich gmin wpłynął, no natomiast taka jest ustawa o Izbach i tak wyglądają 

te finanse. 

  

5. Podsumowanie pracy Rady Gminy za 2024 rok. 

Podsumowanie pracy Rady Gminy z 2024 roku w brzmieniu załącznika nr 5 do 
niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego podsumowania radni nie zabrali głosu. 

  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

 a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2024 rok; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, prosząc 
o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2024 zgodnie 
z przedłożonym projektem uchwały -załącznik nr 2- plany przychodów i kosztów 
Zakładu Eksploatacji urządzeń komunalnych i wodociągów w Wietrzychowicach na 2024 
rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2024 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/52/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

  

 b) uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 rok; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, który 
powiedział, że projekt uchwały budżetowej sporządzony w terminie ustawowym do 15 
listopada został Państwu przedłożony do zapoznania się i wyrażenia swojej opinii. Rada 
Gminy na poszczególnych komisjach miała możliwość ustosunkowania się do zapisów 
uchwały budżetowej swoich uwag. W związku powyższym została odczytana treść 
uchwały nr S.O.VIII.42.16.2024 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnego Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 2 grudnia 2024 roku w sprawie: zaopiniowania 
projektu uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 rok. Wszyscy radni 
otrzymali kopię niniejszej uchwały do zapoznania – uchwała stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. Na tabletach radni posiadają projekt budżetu gminy na 2025 r. z 
uwzględnieniem tych autopoprawek. Projekt budżetu w brzmieniu załącznika nr 8.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Nr 3/2024 z dnia 11 grudnia 2024 
roku, Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej odczytał 
opinię Nr 3/2024 z dnia 11 grudnia 2024 roku, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Społecznych odczytała opinię Nr 3/2024 z dnia 11 grudnia 2024 roku 
Komisji, w których pozytywnie zaopiniowali opracowany przez Wójta Gminy 
Wietrzychowice projekt budżetu Gminy Wietrzychowice na 2025 rok i zaproponowane 
autopoprawki do tego projektu. (załącznik nr 9, 10, 11 do protokołu). 
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Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/53/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

  

 c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2025-2038; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, zwracając się 
z prośbą o przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2038 zgodnie z 
przedłożonym projektem: 
- załącznik nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 
- załącznik nr 2 Wykaz przedsięwzięć wieloletnich 
- załącznik nr 3 Objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 2025-

2038; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/54/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

 d)  dopłaty dla odbiorców w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Urszula Rudnik- Czuchra  kierownik 

ZEUKiW w Wietrzychowicach mówiąc, że ustalenie wysokości opłat należy do 

kompetencji gminy, która na podstawie artykułu 24 ust. 6 ustawy z dnia 7czerwca 2001 

r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzania ścieków może podjąć uchwałę o 

dopłacie do jednej lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Decyzja z dnia 9 

stycznia 2023 roku Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie zatwierdziło taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Wietrzychowice, wsi Pasieka 

Otfinowska w gminie Żabno oraz wsi Wola Przemykowska w gminie Szczurowa i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Wietrzychowice. W związku z 

powyższym taryfa weszła w życie 24 stycznia 2023 roku. Zgodnie z zatwierdzoną taryfą, 

która obowiązuje przez okres trzech lat Gmina Wietrzychowice zobowiązała się do 

dokonania dopłaty dla wszystkich odbiorców usług zbiorowego odprowadzania 1 m3 

ścieków w wysokości 1,80 zł i taka też kwota opłat obowiązujących w 2025 roku została 

przyjęta w przedstawionym projekcie. W związku z powyższym proszę o przyjęcie 

niniejszej uchwały.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/55/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

 e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Eksploatacji Urządzeń 

Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Urszula Rudnik- Czuchra  kierownik 

ZEUKiW w Wietrzychowicach mówiąc, że zgodnie z art. 219 ust. 1 ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 roku o finansach publicznych z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego mogą być udzielane dotacje przedmiotowe dla samorządowych zakładów 

budżetowych kalkulowanych według stawek jednostkowych. Niniejszą uchwałą ustala 

się stawkę dotacji przedmiotowej dla Zakładu Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i 

Wodociągów w Wietrzychowicach w wysokości 1,80 zł do kosztu 1 m3 odprowadzonych 

ścieków z siecią kanalizacyjną do oczyszczalni ścieków zlokalizowanej w Miechowicach 

Wielkich i zarządzanej przez Zakład Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów. 

W związku z powyższym proszę o przyjęcie niniejszej uchwały. 

  Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 
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Uchwała nr IX/56/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

  

 f) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy 

Wietrzychowice na lata 2025-2027 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Anna Miroszka p.o. Kierownik GOPS w 

Wietrzychowicach mówiąc, że ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej wprowadziła nowe zadania dla gmin dotyczące udzielania pomocy rodzinom 

i dzieciom. Jednym z głównych zadań jest opracowanie oraz realizacja trzyletnich 

gminnych programów wspierania rodziny. Programy te mają na celu zapewnienie 

wsparcia rodzinom przeżywającym trudności w pełnieniu funkcji opiekuńczo- 

wychowawczych przez stworzenie odpowiednich narzędzi i systemów wsparcia. 

Podstawowym celem programu jest zapobieganie sytuacjom, w których dziecko 

musiałoby opuścić swoją rodzinę. Działania te mają na celu tworzenie warunków, które 

pozwolą na prawidłowe funkcjonowanie rodzin naturalnych i wychowywanie dzieci w 

tych rodzinach. Program skierowany jest do rodzin gminy Wietrzychowice szczególnie 

tych, które borykają się z problemami opiekuńczo- wychowawczymi, są zagrożone 

umieszczeniem dzieci w pieczy zastępczej lub już zostały pozbawione lub ograniczone 

władzy rodzicielskiej. Z uwagi na powyższe podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

terenie Gminy Wietrzychowice na lata 2025-2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/57/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
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 g) określenia beneficjenta dotacji celowej z budżetu Gminy Wietrzychowice na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków - I nabór. 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Gminy 

Wietrzychowice mówiąc, że to jest podjecie uchwały w sprawie, o której 

dyskutowaliśmy tutaj beneficjentem jest Parafia Rzymsko- Katolicka z Wietrzychowic.  

  Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia beneficjenta dotacji celowej z budżetu Gminy 

Wietrzychowice na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków - I nabór. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/58/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

  

 h) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Wietrzychowice na 2025 

rok; 

 Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice powiedziała, że, jak co roku 

przygotowany został plan pracy Komisji Rady Gminy Wietrzychowice na rok następny. 

Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z zawiadomieniem o zwołanej sesji.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 
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Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Wietrzychowice na 2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/59/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

  

 i) planu pracy Rady Gminy Wietrzychowice na 2025 rok. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice powiedziała, że jak w przypadku 

projektu uchwały dotyczącej pracy komisji Rady Gminy przygotowany został także plan 

pracy Rady Gminy Wietrzychowice na 2025 rok. Projekt uchwały otrzymali Państwo 

wraz z zawiadomieniem o zwołanej sesji za pośrednictwem programu eSesja. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Wietrzychowice na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Uchwała nr IX/60/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 

  

7. Zapytania i wnioski sołtysów. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Sołtys Zbigniew Curyłło- czuję się zobowiązany przekazać Wam życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia, Nowego Roku żebyśmy wytrwali w zdrowiu, 

bo to że przed nami dużo różnych wyzwań jakoś no po prostu dawaliśmy sobie z tym 

radę. Państwu radnym, Panu Wójtowi, pracownikom urzędu życzę wszystkiego 

najlepszego.  

  

8. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

  

9. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Powiatowy Stefan Dzik- powiedział: (…) przede wszystkim gratuluję, bo 

zdążyłem na ten element taki najważniejszy w dniu dzisiejszym, gratuluję uchwalenia 

budżetu, bo budżet to podstawa. Jak jest kasa to można po prostu działać. Życzę 

Państwu żeby ten budżet w ciągu roku się przynajmniej dobrze zwiększył, bo podwoił to 

na pewno nie, ale żeby się dobrze zwiększył a na nadchodzący czas święta i nowy rok 

każdemu z Państwa życzę przede wszystkim zdrowych, spokojnych świat dla Was tutaj 

obecnych jak i waszych rodzin. Spokoju wszystkiego najlepszego, żeby się tylko dobrze 

działo.  

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa- powiedziała, Panie 

Wójcie, wysoka Rado, szanowni mieszkańcy gminy Wietrzychowic, zaproszeni goście, 

pracownicy gminy i jednostek podległych gminie z okazji zbliżających się świąt składam 

wszystkim Państwu serdeczne życzenia, dużo zdrowia, tych świąt takich spokojnych i 

radosnych pełnych rodzinnego ciepła. Życzę nam wszystkim dobrej współpracy, 
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wzajemnego szacunku, abyśmy mogli jak najwięcej osiągnąć no, bo pracujemy dla 

samych siebie, dla naszych mieszkańców, dla naszej małej ojczyzny, wiec wszystkiego 

dobrego z okazji świąt.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wietrzychowice Grzegorz Duda- odczytał 

życzenia przesłane od Ministra Obrony Narodowej Władysława Kosiniaka- Kamysza. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- złożył życzenia: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

drodzy mieszkańcy gminy Wietrzychowice na okres świąt życzę Wam wiary, nadziei i 

miłości płynącej ze żłóbka, aby ta Boża dziecina nam wszystkim błogosławiła na te 

święta i an nowy rok życzę nam wszystkim wypoczynku, spełnienia marzeń w 

najbliższym roku, abyśmy wykorzystali ten czas maksymalnie i życzę nam przede 

wszystkim dobrej współpracy i z tego miejsca dziękuję jeszcze radnemu Tadeuszowi 

Dulianowi za bezinteresowna pomoc i upiększanie każdej gminnej uroczystości, czy to 

spotkań w klubie seniora jednym czy drugim, czy jakiejś innej okoliczności, która po 

prostu jest przez niego pięknie ogrywana. (…) 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wietrzychowice Grzegorz Duda- zaprosił 

wszystkich radnych i Pana Wójta, wszystkich gości na opłatek, na spotkanie wigilijno- 

opłatkowe dnia 6 stycznia 2025 roku w imieniu Władysława Kosiniaka- Kamysza ,…., 

Krzysztofa Klęczara, Stanisława Sorysa i Adama Biedronia. 

  

10. Zakończenie Sesji. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad IX sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX 

Kadencji o godzinie 15: 08 Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa zamknęła 

obrady dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wietrzychowice 

  

Przygotował: Małgorzata Kabat 


